

### Royal Thai-Consulate General, Xi'an

#### Announcement

# The updated quarantine measure for travelers entering Thailand starting from 1 October 2021

## Quarantine measure for all travelers entering Thailand from China

- 1.1 All travelers may be considered to be quarantined for no less than 7 days if they
  - (1) already vaccinated with COVID-19 vaccines that are registered or approved by WHO or the Ministry of Public Health of Thailand.
  - (2) already vaccinated with complete doses of COVID-19 vaccines according to the vaccine manufacturer's requirements.
  - (3) already vaccinated at least 14 days before arriving in Thailand.
  - (4) Regarding vaccination from 2 different vaccine manufacturers, the traveler must be vaccinated at least 2 doses from the different manufacturers and the period between each dose must comply with the first vaccine manufacturer's requirement.
- 1.2 All travelers may be considered to be quarantined for no less than 10 days if they
- -are not vaccinated OR have been vaccinated with incomplete doses according to the vaccine manufacturer's requirement.
- 1.3 Non-vaccinated children and those quarantined with them are required to be quarantined for no less than 10 days.

#### Requirement of vaccination certificate to apply for Certificate of Entry(COE)

The traveler's vaccination certificate must be **in English** when submitting to the COE online system and the final decision of the traveler's length of quarantine will be determined by the Health Control Officer from the Ministry of Public Health of Thailand upon arrival in Thailand.

#### For travelers who received COE approval before 28 September 2021

Travelers already issued with COEs before 28 September 2021, may use their existing certificates to enter Thailand. However, the final decision of the traveler's length of quarantine will be determined by the Health Control Officer from the Ministry of Public Health of Thailand upon arrival in Thailand.

30 September B.E. 256

CONSIII ATE-GEY

Royal Thai Consulate General, Xi'an

## (非正式翻译稿) 通知

## 自 2021 年 10 月 1 日起泰国最新防疫隔离措施

## 入境泰国的旅客隔离要求如下:

- 1.1 不少于7天的隔离要求:
- (1) 赴泰旅客已接种泰国公共卫生部(MOPH)或世界卫生组织(WHO)注册或批准的新冠疫苗。
- (2) 赴泰旅客已接种疫苗生产企业要求的全剂新冠疫苗。
- (3) 赴泰旅客在抵达泰国之前已接种新冠疫苗至少14天。
- (4) 若赴泰旅客在两家不同的生产企业接种新冠疫苗,必须已接种不少于 2 剂疫苗, 且符合第一剂疫苗的间隔时长要求。
- 1.2 不少于 10 天的隔离要求如下:
- -赴泰旅客未接种新冠疫苗或已不完全接种生产企业规定的疫苗剂量。
- 1.3 未接种疫苗的儿童与其陪同人员也须隔离至少10天。

## 申请入境许可(COE)时的疫苗接种证明(Vaccination Certificate)要求:

疫苗接种证明须为英文版、且隔离时长将在入境后由泰国当地卫生部官员作最终决定。

## 在 2021 年 9 月 28 日前收到入境许可(COE)的旅客:

您仍可使用已有的入境许可证 (COE) 入境泰国。您的隔离时长将在入境后由泰国当地卫生部官员作最终决定。